
 
 
-----Original Message----- 
From: cosma s [mailto:vip101@seznam.cz]  
Sent: Friday, June 24, 2005 11:03 PM 
To: PODATELNA 
Subject: VO-R/12/XX.2005  
 
Dobrý den. 
 
Připomínkuji návrh všobecného oprávnění 
VO-R/12/XX.2005 a navrhuji: 
 
1. Umožnit provoz zařízení v pásmu WIFI 2,4GHz s 
   maximálním výkonem na konektoru 100mW na všech kanálech. 
2. Umožnit použití jakékoli antény se ziskem do 20dB, 
   bez ohledu na polarizaci a směrovost a výrobce použité antény. 
3. Rozšíření pásma 2,4Ghz o další využitelné kanály tak, 
   jako v případě CB pásma 27MHz a jiných. 
   Navrhuji rozšíření minimálně o 20 kanálů.  
 
****************************************************  
Komentář:  
Bez ohledu na typ provozovatele, nastavit podmínky výše uvedené. 
Prakticky není možné, účinně dodržet podmínky navrhované ČTÚ, z důvodů: 
1. Existence organizací a skupin se zájmem o masové rozšíření Internetu 
2. Velice komplikovaný přechod na novou technologii. 
3. Praktická likvidace některých neziskových OS. 
4. Nedůvodné restriktivní omezení pásma 2,4 GHz s pouhými 13 kanály !!! 
5. Omezení expanze "informační společnosti"  
 
*********************************************** 
Dodatek: 
1. Osobně se domnívám, že rozvoj inteligentní společnosti je 
   úzce spjat s možností dosažení potřebných informačních kanálů, 
   včetně Inernetu. 
2. Pásmo 2,4Ghz není z mého pohledu pásmem, které je nutno dále 
   restriktivně upravovat, už z důvodu přítomnosti vysoce-výkonných 
   užitných zařízení, pracujících v tomto pásmu, např. mikrovlnné trouby 
   a další. 
3. Vzhledem k užitné hodnotě a značného společenského přínosu pásma 2,4 GHz, 
   navrhuji pásmo rozšířit o další kanály, tak jsme toho byli již několikrát 
   svědky u jiných pásem, viz. CB, radioamatérské, apod. 
 
S pozdravem Marek Macho 
____________________________________________________________ 
http://www.listicka.cz 
 


